
 

 

Referat af afdelingsmøde på Fredensgade Kol-

legiet 
 

Mødet afholdtes søndag den 17. 12. 2023 kl. 12 i kollegiets fællesrum. 

 

Fra bestyrelsen deltog Rasmus, Viktor, Peter og Karl  

 

Der var fremmødt 10 beboere. 

 

Der var den 07. 11. 2023 udsendt/omdelt følgende dagsorden til kollegiets beboere: 

 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Orientering fra afdelingsbestyrelsen 

3. Godkendelse af regnskab 

4. Indkomne forslag 

5. Valg af afdelingsbestyrelse og evt. suppleanter 

6. Evt. 

1. Valg af dirigent og referent 
Formanden bød velkommen. 

Bestyrelsen foreslog Rasmus som dirigent og Viktor som referent. Begge blev valgt. 

3. Godkendelse af regnskab 
Regnskabet ligger til alles orientering på kollegiets hjemmeside og er bilag til dette punkt. 

 

Regnskabet blev gennemgået af Karl og følgende blev bl.a. fremhævet: Administrationsbidrag, 

ordinære indtægter, vedligehold, forbrug (vand, varme og strøm) og beboerfacilitetskontoen 

 

 

Regnskabet blev godkendt enstemmigt / der var 10 stemmer for og 0 imod. 

4. Behandling af indkomne forslag 
Alle forslag var lagt på hjemmesiden inden mødet. 

 

Forslag nr. 1 var fremsat rettidigt af Afdelingsbestyrelsen, vedr. Ændring af antal af bestyrel-

sesmedlemmer fra 5 til 3. 

 

Forslag nr. 1 blev vedtaget  

 



 

 

5. Valg til afdelingsbestyrelsen 
 

Formand mand Rasmus ønsker at træde tilbage og stiller i stedet op som suppleant, og bliver 

valgt ind. 

 

Der var kandidater til de ledige poster og Karl og Viktor blev valgt som hhv. formand og kasse-

rer 

 

Sune og Katrine stiller op som suppleanter og bliver begge valgt ind. 

 

Liste med bestyrelsens konstituering og medlemmernes navne og adresser:  

 

Forperson: Karl Stollig Hasberg Fredensgade 16 5 

Kasser: Viktor Hinzel Fredensgade 16 13 

Bestyrelsesmedlem: Peter Stage Sørensen Fredensgade 16 7 

 

Suppleant: Rasmus Skøtt Paulsen 16 22 

Suppleant: Katrine Madsen Fredensgade 16 22 

Suppleant: Sune Rye Markvart Fredensgade 14 10 

6. Evt.  
Afdelingsbestyrelsen gør opmærksom på muligheder for at klage 

 

Afdelingsbestyrelsen fortæller at kollegiekontoret efterspørger billeder af møbleret etværelses 

lejligheder, og opfordre til at indsende disse. 

 

Afdelingsbestyrelsen spøger om ønsker til sociale arrangementer. Fest bliver efterspurgt, Afde-

lingsbestyrelsen tager det med til næste bestyrelsesmøde.  

 

Afdelingsbestyrelsen fortæller om planer om indkøb af spille konsol til fællesrum, der er general 

interesse for forslaget. 

 

 

Formanden takkede for et godt møde. 

 

Mødet sluttede kl. 12.45 

Referent: Viktor 


